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PROTOKÓŁ NR LV/2023 
z Sesji Rady Gminy Lipka 

odbytej dnia 24 listopada 2023 roku  
w Gminnym Ośrodku Kultury w Lipce 

Sesja odbyła się w godzinach 1300 – 1415 
 

Udział wzięli: 
• 14 radnych 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
• 17 sołtysów 

Lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
• Zaproszeni goście 

Lista obecności stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 

Obecni: 
Przemysław Kurdzieko Wójt Gminy Lipka 
Barbara Marzec Skarbnik Gminy Lipka 
Tomasz Ciechanowski  wz. Sekretarza Gminy Lipka 

 

Termin, miejsce i porządek obrad podane zostały do publicznej wiadomości w sposób zwyczajowo 
przyjęty – załącznik nr 4 do protokołu. 

 
1. Otwarcie sesji. 

 

Otwarcia pięćdziesiątej piątej Sesji Rady Gminy Lipka dokonał Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr 
Wandas, który przywitał Wójta Gminy Lipka Przemysława Kurdzieko, Skarbnik Gminy Lipka Barbarę 
Marzec, wz. Sekretarza Gminy Lipka Tomasza Ciechanowskiego, wszystkich radnych, przedstawicieli 
Urzędu Gminy Lipka, sołtysów oraz zaproszonych gości. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 
 

Prowadzący obrady stwierdził, że na 15 radnych według listy obecności w posiedzeniu uczestniczy 14 
radnych wobec czego Rada Gminy Lipka jest władna podejmować prawomocne uchwały. 

 

3. Przyjęcie zmian do porządku obrad. 
 

Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas poinformował, że w zarządzeniu z dnia 17 listopada 
2023 roku przedstawiony został porządek obrad. Zapytał, czy są propozycje jego zmiany. Wójt Gminy 
Lipka zawnioskował o uchylenie z porządku obrad projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 
zasad przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze, zwrotu przez świadczeniobiorcę wydatków na 
usługi opiekuńcze oraz częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich 
pobierania, gdyż nie znamy jeszcze stawki, ponieważ będzie dopiero przetarg. Ponadto Wójt Gminy 
Lipka Przemysław Kurdzieko zawnioskował o dodanie do porządku obrad uchwały w sprawie 
regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe warunki  przyznawania nauczycielom dodatków: 
motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy, za wysługę lat oraz niektóre inne składniki 
wynagrodzenia, ponieważ uzgodniono z ZNP niniejszy projekt uchwały - a ZNP pozytywnie 
zaopiniowało następujący projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia zmian do 
porządku obrad. 
„za” 14 głosów 

„przeciw” 0 głosów, 
„wstrzymało się” 0 głosów. 
Zmiany do porządku obrad zostały przyjęte jednogłośnie. 
Załącznik nr 5 – głosowanie imienne. 
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4. Przyjęcie porządku obrad. 
 

Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia zmienionego 
porządku obrad. 
„za” 14 głosów 

„przeciw” 0 głosów, 
„wstrzymało się” 0 głosów. 
Zmieniony porządek obrad zostały przyjęte jednogłośnie. 
Załącznik nr 6 – głosowanie imienne. 

 
5. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

 
Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas poinformował, że protokół z LIV Sesji Rady Gminy Lipka 
był do wglądu w Urzędzie Gminy, w Biurze Rady - pokój nr 1. Został również przesłany drogą 
elektroniczną wszystkim radnym. Do dnia sesji nie wpłynęły uwagi do protokołu, w związku z czym 
zaproponował głosowanie nad jego przyjęciem. 
„za” 14 głosów 
„przeciw” 0 głosów, 
„wstrzymało się” 0 głosów. 
Radni jednogłośnie przyjęli protokół z poprzedniej Sesji Rady Gminy Lipka Nr LIV/2023. 
Załącznik nr 7 – głosowanie imienne. 
 
6. Informacja Wójta oraz Przewodniczących Komisji Rady Gminy Lipka z działalności w okresie 

międzysesyjnym. 
 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu poinformował, że wszystkie Komisje obradowały   
w dniu wczorajszym podczas Komisji Wspólnej. 
Wójt Gminy Lipka przedstawił Tomasza Ciechanowskiego, który aktualnie pełni funkcję wz. Sekretarza 
Gminy Lipka do czasu powrotu Pani Anny Orzechowskiej. Dodał, że jest wdzięczny na propozycję 
pomocy.  
Pan Tomasz Ciechanowski odpowiedział, że jest to dla niego ogromny zaszczyt, że objął zastępstwo za 
Panią Sekretarz Annę Orzechowską. Dodał, że od 20 lat pełni funkcję Sekretarza w Gminie Krajenka. 
Poinformował, że w Urzędzie Gminy Lipka jest obecny fizycznie w każdy piątek, natomiast w pozostałe 
dni tygodnia można kontaktować się z nim mailowo lub telefonicznie. 
Wójt Gminy Lipka poinformował, że ostatnia Sesja miała miejsce 27 października br. Powiedział, że : 
Realizujemy projekty m.in. takie jak: 

- Termomodernizacja budynku SP Łąkie oraz UG Lipka; przy czym dodał, że kotłownia działa 

aktualnie bez zarzutów i podziękował rodzicom dzieci uczęszczających do Szkoły w Łąkiem za 

wyrozumiałość.  

- Budowa Centrum Usług Społecznych i Zdrowotnych- wraz z niezbędną infrastrukturą.  

- Przebudowa Domu Kultury w Lipce 

Otrzymaliśmy dofinansowanie m.in. na Rządowy Fundusz Rozwoju Dróg: Remont drogi gminnej nr 

103010 Mały Buczek na kwotę 242 560, 62 zł – 50% (koszt całkowity zadania – 485 121,22 zł). 

Ogłoszone przetargi to m.in.: 

- ,,Przebudowa drogi gminnej Batorówko’’- najniższa oferta POL-DRÓG Drawsko Pomorskie  

w kwocie 4 475 570,87. Jesteśmy po negocjacjach ofert z 3 Wykonawcami, dnia 27 listopada 

(poniedziałek) nastąpi otwarcie ofert dodatkowych, 

- ,,Remont drogi gminnej, ul. Mickiewicza’’ – najniższa oferta po negocjacjach firma POL-DRÓG 

Drawsko Pomorskie w kwocie 477 587.84 zł 
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Oczekujemy na ocenę złożonych wniosków na Rządowy Fundusz Inwestycji Strategicznych Polski 

Ład: „Modernizacja oświetlenia na terenie Gminy Lipka” Koszt całkowity 982 300,00 zł, 

dofinansowanie 785 840,00 zł – 80% 

 Zakończone projekty to m.in.:  

-  Stołuńsko - Osada Marzeń, 

-  „Z ekologią na TY!” – realizacja w miejscowości Trudna.  

Ponadto Wójt Gminy Lipka poinformował, że Gmina Lipka planuje „Mikołajki” na placu przed 

kościołem w Lipce dnia 9 grudnia br.  

 

7. Informacja ze złożonych oświadczeń majątkowych 

 
Wz. Sekretarza Gminy Lipka Tomasz Ciechanowski powiedział, że na podstawie art. 24 h ust.12 ustawy 

z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym oświadczenia majątkowe w terminie złożyły wszystkie 
osoby, które były do tego obowiązane. Na dzień 31 grudnia 2023 roku złożono 14 oświadczeń 
majątkowych radnych gminy, 15 oświadczeń majątkowych pracowników gminy. W dniu 21 lutego 2023 
roku złożono również pierwsze oświadczenia wstępującego w mandat radnego gminy oraz pracownika 
uprawnionego do wydawania decyzji w imieniu wójta. Oświadczenia majątkowe Przewodniczącego 
Rady oraz Wójta Gminy przekazano do Wojewody Wielkopolskiego. W oświadczeniach Wójta  
i Przewodniczącego Rady nie stwierdzono nieprawidłowości. W oświadczeniach składanych pierwszy raz 
nie stwierdzono nieprawidłowości. W oświadczeniach radnych w 3 przypadkach stwierdzono nieistotne 
błędy. W oświadczeniach pracowników Gminy w 3 przypadkach stwierdzono nieistotne błędy i w jednym 
przypadku stwierdzono błąd skutkujący sprostowaniem oświadczenia majątkowego. Błędy  
i nieprawidłowości popełnione przez pracowników i radnych zostały uznane przez organy skarbowe jako 
nieistotne nie podlegające wszczęciu postępowania wyjaśniającego. O nieprawidłowościach oraz 
błędach popełnionych przy składaniu oświadczeń majątkowych poinformowane zostały zainteresowane 
osoby. Informuję także, że dane zawarte w oświadczeniach majątkowych są jawne z wyjątkiem części B 
tj. danych adresowych. Oświadczenia muszą być przechowywane przez okres 6 lat.  

 

8. Interpelacje, wnioski i zapytania radnych 
 

Radny Łukasz Kwaśniak podziękował za odremontowanie przystanków w Batorowie oraz dodał,  
że należy wyrównać w tej miejscowości jeszcze drogi.  

 

9. Sprawy różne i zapytania uczestników sesji. 
 

Sołtys Ryszard Glugla powiedział, że 21 listopada było święto pracownika socjalnego, dlatego 
korzystając z okazji podziękował Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Lipce Edycie 
Olczak oraz wszystkim pracownikom tutejszego Ośrodka za to, że są obecni i służą swoją pomocą 
mieszkańcom. Ponadto powiedział, że 22 listopada był dzień św. Cecyli – czyli dzień chórzystów, dlatego 
chciałby również złożyć życzenia wszystkim chórzystom z Gminy Lipka. 

 
Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas zarządził przerwę od 13:27 do 13:42.  
 
Po przerwie do obrad dołączył Starosta Złotowski Ryszard Goławski.  
Radny Łukasz Kwaśniak podziękował Staroście, że asfalt w Białobłociu został wylany, ale poprosił 
również o wyrównanie drogi w Batorowie.  
Radna Danuta Polak podziękowała za wyremontowanie poboczy w Smolnicy, zaznaczając przy tym 
konieczność podcięcia gałęzi i podkreśliła konieczność sprawdzenia czy nie ma potrzeby wycięcia 
suchych drzew znajdujących się przy drodze.  
Radna Hanna Kowalska powiedziała, że droga w sołectwie Kiełpin, która została niedawno zrobiona, 
pozostawia wiele do życzenia. 
Radny Bartłomiej Kabattek zadał pytanie, na jakim etapie jest budowa kładki w Lipce.  



4  

 
Starosta Złotowski Ryszard Goławski powiedział, że jak tylko uda pozyskać się finanse to wszystkie 
propozycje będą uwzględnione do wykonania. Powiedział, że wykonawcy stoją zawsze na wysokości 
zadania, jednak z różnych przyczyn czasem muszą przerwać realizację inwestycji, niemniej jednak 
czasem przedsięwzięcie zostaje przesunięte o pewien czas, ale realizacja finalna z pewnością nastąpi, 
tylko, że w terminie późniejszym. Dodał, że jeśli chodzi o drogę Kiełpin-Józefowo to będzie poszerzenie 
drogi. Na drodze Czyżkowo-Konradowo będzie wylana warstwa asfaltu (koszt. ok 800.000,00 zł) – 
niniejsza inwestycja dopiero zostanie wprowadzona do planu budżetu. Ponadto ogłoszony zostanie 
przetarg na remont odcinka drogi w Łąkiem. Jeśli chodzi o kładkę to nie można zagwarantować czy w 
2024 roku na pewno powstanie, ale jest przewidziana. O wszystkich inwestycjach, które będą 
realizowane będzie informował na bieżąco.  

 
10. Podjęcie uchwal w sprawie: 

a) zbycia lokalu gospodarczego stanowiącego własność Gminy Lipka, działka numer ewidencyjny 
90/2 położona obręb geodezyjny 0025 Białobłocie, gm. Lipka wraz z udziałem w gruncie 

działki; 
 

Wójt Gminy Lipka poinformował, że chodzi tutaj o wniosek, który był procedowany na poprzednich 
Komisjach. Chodzi o drewnianą szopkę w Białobłociu - wymaga ona nakładów finansowych, więc 
wspólnie z radnymi podjęto decyzję o jej zbyciu.  

 
Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
Nikt nie zabrał głosu. 
Zamknięcie dyskusji 
Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas odczytał projekt uchwały, po czym zaproponował 
głosowanie w sprawie przyjęcia projektu uchwały: 
„za” 14 głosów 
„przeciw” 0 głosów 
„wstrzymało się” 0 głosów 
Radni przyjęli projekt ww. uchwały. 
 
Załącznik nr 8 – głosowanie imienne. 
Uchwała nr LV/426/23 w sprawie zbycia lokalu gospodarczego stanowiącego własność Gminy Lipka, 
działka numer ewidencyjny 90/2 położona obręb geodezyjny 0025 Białobłocie, gm. Lipka wraz z udziałem 

w gruncie działki stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

b) uchwalenia wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem gminy Lipka 
na lata 2024-2029 

 
Skarbnik Gminy Lipka Barbara Marzec poinformowała, że zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym do 
wyłącznej właściwości rady gminy należy podejmowanie uchwał w sprawach zastrzeżonych ustawami do 
jej kompetencji. Na podstawie upoważnień ustawowych gminie przysługuje prawo stanowienia aktów 
prawa miejscowego obowiązujących na obszarze gminy. Ustawa o ochronie praw lokatorów, 
mieszkaniowym zasobie gminy i o zmianie Kodeksu cywilnego w powyższym zakresie odsyła do art. 21 
wskazując kompetencje rady gminy do uchwalenia wieloletnich programów gospodarowania i zasad 
wynajmowania lokali. Uchwała Rady Gminy Lipka z 2018 roku w sprawie uchwalenia wieloletniego 
programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem gminy Lipka na lata 2018-2023 traci moc z końcem 
roku 2023, zatem podjęcie uchwały w zaproponowanym kształcie jest zasadne. 

 
Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
Nikt nie zabrał głosu. 
Zamknięcie dyskusji. 
Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas odczytał projekt uchwały, po czym 
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zaproponował głosowanie w sprawie przyjęcia projektu uchwały: 
„za” 14 głosów 
„przeciw” 0 głosów 
„wstrzymało się” 0 głosów 
Radni przyjęli projekt ww. uchwały. 
Załącznik nr 10 – głosowanie imienne. 

Uchwała nr LV/427/23 w sprawie uchwalenia wieloletniego programu gospodarowania 

mieszkaniowym zasobem gminy Lipka na lata 2024-2029 stanowi załącznik nr 11 do niniejszego 
protokołu. 

 
c) przystąpienia Gminy Lipka do Stowarzyszenia Północna Wielkopolska 

 
Wójt Gminy Lipka poinformował, że projekt ten był omawiany na Komisji Wspólnej. Propozycja 
przystąpienia Gminy Lipka do Stowarzyszenia Północna Wielkopolska jest już od kilku lat, a żeby to 
zrobić to niezbędne jest właśnie podjęcie niniejszej uchwały. Ponadto dodał, że Stowarzyszenie 
Północna Wielkopolska zrzesza jednostki samorządu terytorialnego; członkostwo w Stowarzyszeniu jest 
korzystne z punktu widzenia interesów i zadań Gminy Lipka.  

 
Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
Nikt nie zabrał głosu. 
Zamknięcie dyskusji. 
Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas odczytał projekt uchwały, po czym 
zaproponował głosowanie w sprawie przyjęcia projektu uchwały: 
„za” 14 głosów 
„przeciw” 0 głosów 
„wstrzymało się” 0 głosów 
Radni przyjęli projekt ww. uchwały. 
Załącznik nr 12 – głosowanie imienne. 

 
Uchwała nr LV/428/2023 w zmiany uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Lipka do Stowarzyszenia Północna 

Wielkopolska stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 

 

d) zmiany uchwały budżetowej gminy Lipka na 2023 rok; 
 

Skarbnik Gminy Lipka Barbara Marzec poinformowała radnych, że zwiększa się planowane dochody  

o kwotę 3.212.728,79 zł. Ustala się łączną kwotę dochodów budżetu na 2023 rok w wysokości 

46.346.152,79 zł. Zwiększa się planowane wydatki o kwotę 3.212.728,79 zł. Ustala się łączną kwotę 

wydatków budżetu na 2023 rok w wysokości 52.233.875,12. W § 6 uchwały budżetowej zmienia się plan 

wydatków majątkowych i załącznik Nr 7 do uchwały budżetowej otrzymuje brzmienie zgodnie  

z załącznikiem Nr 3 do niniejszej uchwały. Zmienia się zestawienie planowanych kwot dotacji udzielanych 

z budżetu Gminy zgodnie z załącznikiem Nr 4 do niniejszej uchwały. Załącznik Nr 8 do uchwały 

budżetowej otrzymuje brzmienie według załącznika Nr 4 do niniejszej uchwały. Dokonuje się zmian  

w zestawieniu wydatków z podziałem kwot oraz określeniem przedsięwzięć do realizacji dla 

poszczególnych sołectw w ramach funduszu sołeckiego zgodnie z załącznikiem Nr 5 do niniejszej 

uchwały. Załącznik Nr 10 do uchwały budżetowej otrzymuje brzmienie zgodnie z załącznikiem Nr 5 do 

niniejszej uchwały. Dokonuje się zmian w planie dochodów i wydatków bieżących finansowanych 

środkami z Funduszu Pomocy zgodnie z załącznikiem Nr 6 do niniejszej uchwały. Ponadto wyszczególniła 

dochody i wydatki zgodnie z uzasadnieniem do niniejszego projektu uchwały.  

 
Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
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Nikt nie zabrał głosu. 
Zamknięcie dyskusji. 
Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas odczytał projekt uchwały, po czym 
zaproponował głosowanie w sprawie przyjęcia projektu uchwały: 
„za” 14 głosów 
„przeciw” 0 głosów 
„wstrzymało się” 0 głosów 
Radni przyjęli projekt ww. uchwały. 
Załącznik nr 14 – głosowanie imienne. 

 

Uchwała nr LV/429/2023 w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy Lipka na 2023 stanowi 

załącznik nr 15 do niniejszego protokołu. 
 

e) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lipka na lata 2023 – 2040; 
 

Skarbnik Gminy Lipka Barbara Marzec poinformowała, że zwiększono dochody w 2023 roku w związku 

ze zmianami planu dochodów o łączną kwotę 3.388.366,79 zł, w tym: zwiększono plan dochodów 

bieżących o 388.366,79 zł, zaś plan dochodów majątkowych o 3.000.000,00 W kolejnym roku prognozy 

nie dokonywano zmian w planie dochodów. Zwiększono łączne nakłady finansowe oraz łączny limit 

zobowiązań o kwotę 500,00 zł na przedsięwzięcie pn. „Zmiana studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Lipka”. Zwiększono łączne nakłady finansowe oraz łączny 

limit zobowiązań o kwotę 317,65 zł na przedsięwzięcie pn. „Sporządzenie Miejscowego Planu 

Zagospodarowania Przestrzennego po byłej jednostce wojskowej – obręb Debrzno Wieś, gm. Lipka”. 

Natomiast w ramach wydatków majątkowych dokonano następujących zmian w wykazie 

przedsięwzięć: zwiększono łączne nakłady finansowe oraz limit wydatków na 2023 rok o kwotę 

2.781,93 zł dla przedsięwzięcia pn. „Budowa hali sportowej wraz z łącznikiem do szkoły podstawowej i 

infrastrukturą techniczną na działce nr 121/7 w Lipce, gm. Lipka”, a także zwiększono łączne nakłady 

finansowe oraz limit wydatków na 2023 rok o kwotę 10.770,00 zł dla przedsięwzięcia pn. „Przebudowa 

dróg dojazdowych do placówek oświatowych w Gminie Lipka – m. Nowe Potulice”.  

 
Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas otworzył dyskusję nad projektem uchwały. Nikt nie 
zabrał głosu. 
Zamknięcie dyskusji. 
Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas odczytał projekt uchwały, po czym 
zaproponował głosowanie w sprawie przyjęcia projektu uchwały: 
„za” 14 głosów 
„przeciw” 0 głosów 
„wstrzymało się” 0 głosów 
Radni przyjęli projekt ww. uchwały. 
Załącznik nr 16 – głosowanie imienne. 

 

Uchwała nr LV/430/2023 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lipka na lata 

2023 – 2040 stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu. 

 

f)    regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe warunki  przyznawania nauczycielom 
dodatków: motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy, za wysługę lat oraz niektóre inne 
składniki wynagrodzenia; 

 
Tomasz Ciechanowski – wz. Sekretarza Gminy Lipka poinformował, że do dzisiejszego porządku obrad 
została wprowadzona niniejsza uchwała. Prace nad regulaminem zostały rozpoczęte we wrześniu. 
Poinformował, że regulamin podlega zaopiniowaniu przez Związek Nauczycielstwa Polskiego, który 
wydał swoją opinię. Dodał, że ZNP poprosił o rozszerzenie, jednak samorząd może „poruszać się” w 
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danych zakresach i w zakresie prawa. Wójt wystosował pismo do ZNP informując o niniejszym w 
następstwie czego ZNP przesłały opinię pozytywną. Wójt zaproponował, żeby zwiększyć dodatki 
motywacyjne i funkcyjne placówkom oświatowym. Dodatek motywacyjny został zwiększony z 3% na 
5%, a dodatek funkcyjny dla dyrektorów zwiększono z 20% na 30%. Tomasz Ciechanowski dodał, że w 
stosunku do regulaminu z 2019 roku został on uproszczony i dostosowany do prawa obowiązującego 
na dzień dzisiejszy.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas otworzył dyskusję nad projektem uchwały. Nikt nie 
zabrał głosu. 

Zamknięcie dyskusji. 
Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas odczytał projekt uchwały, po czym 
zaproponował głosowanie w sprawie przyjęcia projektu uchwały: 
„za” 14 głosów 
„przeciw” 0 głosów 
„wstrzymało się” 0 głosów 
Radni przyjęli projekt ww. uchwały. 
Załącznik nr 18 – głosowanie imienne. 
 

Uchwała nr LV/431/2023 w sprawie regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe warunki  

przyznawania nauczycielom dodatków: motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy, za wysługę 

lat oraz niektóre inne składniki wynagrodzenia stanowi załącznik nr 19  do niniejszego protokołu. 
 

11. Zakończenie sesji. 
 

Przewodniczący Rady Gminy Lipka na koniec podziękował za udział w LV Sesji Rady Gminy Lipka. 

Na tym protokół zakończono. 

 
Piotr Wandas 

 
Przewodniczący Rady Gminy Lipka 

Protokołowała: 

 
Katarzyna Kamińska 


